
SAK 112/14 HØRING – NYTT SYSTEM FOR FINANSIERING AV  
SYKEHJEMSPLASSER 

Igjen får bydelene en sak til behandling med meget knapp høringsfrist. Kanskje en til nå ny 
rekord i kort høringsfrist. Fra den 24.10.14 til den 10.11.14 Men i realiteten kortere. BU møtet 
er den 6.11.14. 

Forslag til nye finansieringen kan bare fungere hvis det også innføres en rettighet til 
sykehjemsplass. Uten en slik rett, frykter vi at pasienter som burde fått tildelt sykehjemsplass 
ikke får det. I dag er det i stor grad økonomien til bydelene som avgjør om en søker får en 
sykehjemsplass.  Det vil det kunne bli i sterkere grad ved nytt system for finansiering.  

Bydelsutvalget vil ikke anbefale noen av de anbefalte modellene. Bydelsutvalget mener at det 
beste var at Sykehjemsetaten ble nedlagt, og at sykehjemmene ble tilbakeført til bydelene.  

 


